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De voorzitter leidt het onderwerp kort in. Er wordt geen gebruik gemaakt van de 
rondvraag.  
 
De fractiewoordvoerders krijgen de gelegenheid om politieke vragen te stellen waarop de 
portefeuillehouder antwoord. Mevrouw Baerveldt geeft aan dat ze blij is met de positieve 
reacties. Er is nu nog geen uitvoeringsplan, daar zijn we mee bezig en komt naar 
verwachting in november. De wachtlijsten bij de jeugd GGZ is wel een zorgpunt. Dat is 
niet goed. Het is een hardnekkig iets, er is bijvoorbeeld een tekort aan psychologen. We 
kijken er goed naar. Ons budget volgen we nauwkeurig, we lopen er wel overheen. Er 
wordt goed gekeken waar het geld heen gaat. De zorgvraag neemt niet toe maar het 
budget loopt af. Er is een overlap van uitvoerende organisaties. We hebben een goed 
overzicht van de aanbieders. Soms is er overlap maar dat kan ook positief zijn. Het klopt 
dat er te weinig pleeggezinnen zijn. Het is niet haalbaar om dit beleidsplan jaarlijks te 
monitoren. Naast deze nota is er natuurlijk ook de jeugdzorg in zijn algemeenheid. Dit 
wordt ook gemonitord.   
Er wordt geïnvesteerd in vroeg signalering en preventie. We willen voorkomen dat 
problemen van jeugdigen en gezinnen erger worden en zij specialistische jeugdhulp 
nodig hebben. Als er specialistische ondersteuning nodig is, wordt dit zo snel mogelijk en 
passend ingezet. Zo krijgen onze jeugdigen eerder passende ondersteuning. De visie in 
deze nota is behoorlijk hetzelfde als in Heemskerk en Beverwijk. Er is lokaal beleid aan 
toegevoegd. Het is een nota met heel veel beleidsvelden die we met elkaar moeten 
verbinden. De nota is wel heel overzichtelijk. Er wordt ook goed gekeken naar het 
begeleiden van jongeren naar werk. Lastig gedrag op de buitenschoolse opvang is uit 
onderzoek naar boven gekomen. Hierover gaan we in gesprek met elkaar en gaan we 
oppakken. Statushouders vallen onder dit beleid. Er is niet speciaal een focus op. Het is 
een speciale groep maar gaan mee in het stramien. Radicalisering en jeugdoverlast 
worden ook benoemd in de nota en er is veel aandacht voor. Dat geldt ook voor het hoge 
percentage van jeugdigen met gedachten van zelfdoding. De wethouder is geschrokken 
van dit percentage.   
 
De voorzitter inventariseert bij de aanwezige fracties en concludeert dat het voorstel als 
hamerstuk (met een korte stemverklaring) naar de raadsvergadering van 5 oktober kan. 
De voorzitter sluit de vergadering.  
 


